
Zápis 

z 5. zasedání akademického senátu FTOP ze dne 08.09.2021 

Přítomni: doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D., Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D., Ing. Jiří Kroužek, Ph.D., 

Ing. Veronika Váchová, Ing. Zdeněk Varga, Ing. Jaromír Valtr, Bc. Robert Kvaček 

Omluveni: Ing. Eliška Purkarová, Ph.D., Bc. Blanka Pilátová 

Hosti: prof. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D., MBA 

Schválený program (7/0/0) 

1. Příprava volby kandidáta na děkana FTOP 
2. Hlasování o změně volebního řádu AS FTOP 
3. Diskuze k návrhu vyčlenění nového ústavu FTOP 
4. Různé 

1. Příprava volby kandidáta na děkana FTOP 
Akademický senát vyhlašuje volby kandidáta na děkana FTOP pro funkční období 02/2022–01/2026.  

Senát schválil tříčlennou volební komisi pro volbu děkana FTOP. 

Složení komise: 

doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D. – předseda 

Ing. Vojtěch Kouba, Ph.D. – člen 

Ing. Jiří Kroužek, Ph.D. – člen 

Senát projednal harmonogram, který bude zveřejněn na stránkách senátu 15.9.2021, kdy bude 

rozeslán i informační e-mail akademické obci oznamující vyhlášení voleb.   

2. Hlasování o změně volebního řádu AS FTOP 
Akademický senát FTOP schválil změnu volebního řádu AS FTOP (7/0/0). 

3. Diskuze k návrhu vyčlenění nového ústavu FTOP 
Navrhovatel prof. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D., MBA přednesl AS FTOP důvody k vyčlenění a koncepci 

nového ústavu. Zároveň ujistil senát, že s vyčleněním souhlasí vedoucí dotčeného ústavu (240) 

doc. Dr. Ing. Martin Kubal, rektor VŠCHT prof. Dr. RNDr. Pavel Matějka i kvestorka VŠCHT Ing. Ivana 

Chválná. 

Senát a prof. Ing. Vladimír Kočí, Ph.D., MBA se dohodli na uspořádání veřejné diskuze za účelem 

informovat zaměstnance FTOP a VŠCHT. Diskuze je předběžně plánována na 24. září 2021. Během 

následujících dní bude rozeslán e-mail s pozvánkou. Moderování se s největší pravděpodobností ujme 

doc. Ing. Michael Pohořelý, Ph.D. 

4. Různé 
Ing. Eliška Purkarová, Ph.D. informovala senát skrze Ing. Veroniku Váchovou ohledně svého velkého 

pracovního vytížení a možné neúčasti na dalších zasedáních AS FTOP. 

Byla rozpoutána krátká debata ohledně možné restrukturalizace FTOP. 

 

Zapsal          Za správnost 

Ing. Jaromír Valtr        Ing. Zdeněk Varga 


